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Tweede nieuwsbrief 2018, inleiding 

Het is zomer. 4 nieuwe leden van de Participatieraad zijn zich volop aan het 

inwerken op alle gebieden waar wij ons mee bezig houden. En dat zijn er veel. 

Allereerst binnen onze gemeente, ten tweede in samenwerking met onze 

regiogemeentes en af en toe laten we ons informeren op landelijk niveau. Tot 

slot: 1 september nemen we afscheid van onze eerste voorzitter.  

   

 

 

Even voorstellen 

In de vorige Nieuwsbrief heeft u kunnen lezen dat we afscheid genomen hebben van enkele PR 

leden. Na een zorgvuldige sollicitatieprocedure hebben we de Participatieraad gelukkig weer aan 

kunnen vullen en zijn we weer op volle sterkte met 

Marga van Dieten (werkgroep Participatie) 

Is werkzaam geweest als programmacoördinator bij de ontwikkelingsorganisatie SNV in Nicaragua 

en Guinee Bissau, als projectontwikkelaar bij START en de Stichting Werk in Eindhoven. Door 

haar betrokkenheid op diverse niveaus van de medezeggenschap bij haar laatste werkgever IND 

(Immigratie- en Naturalisatiedienst) heeft ze veel ervaring opgedaan met het behartigen van de 

belangen van werknemers en heeft ze zich daarbij altijd extra betrokken gevoeld bij de werknemers 
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die qua mogelijkheden en arbeidsvoorwaarden het slechtst bedeeld waren. 

Hanneke van Gestel ( werkgroep Wmo) 

Zij heeft de studie gezondheidswetenschappen (arbeidsrehabilitatiewetenschap) gedaan en daarna 

gewerkt als onderzoeker in de psychiatrie (gepromoveerd op de cursus Herstellen doe je zelf). Door 

haar werk heeft ze ervaring met verschillende doelgroepen: mensen met verstandelijke beperking, 

mensen in de psychiatrie, verslavingszorg, maatschappelijke opvang of forensische GGZ, maar ook 

met ouderen.   

Gerrit Gianotten (werkgroep participatie)  

Tot 1 februari heeft Gerrit gewerkt bij een zorginstelling voor mensen met een verstandelijke 

beperking in westelijk West-Brabant. Als beleidsmedewerker van de concernstaf adviseerde hij de 

raad van bestuur m.b.t. het (strategisch en tactisch) beleid en was hij betrokken bij de zorginkoop. 

Vanuit deze functie volgde hij ook het gemeentelijk beleid van een aantal gemeenten binnen het 

werkgebied van de instelling. 

Harald Zegers (aankomend voorzitter) 

Harald heeft jarenlange werkervaring in de zorg. Als zelfstandige (ZZP-er) heeft hij een breed palet 

aan opdrachten uitgevoerd rondom (verander)management, coaching en training in zorg- en 

welzijnsorganisaties. Tevens is hij regelmatig gastdocent op het ROC (verpleegkunde en 

gehandicaptenzorg) en is hij onafhankelijk klachtenfunctionaris/ vertrouwenspersoon voor cliënten, 

zorgaanbieders en zorgverleners. Hij is overtuigd van de noodzaak van gelijkwaardig samenwerken 

van alle betrokkenen bij zorg, onderwijs, participatie, werk en inkomen. Hij wil bereiken dat 

betrokken inwoners die wakker liggen van ‘hun situatie’, zelf meedenken en –beslissen. Vanuit deze 

gedeelde regie voelen zij zich verantwoordelijk. Zo worden ze niet alleen ‘eigenaar’ van de kwestie, 

maar ook van de oplossing. “Niemand wordt gelukkig van het patroon dat steeds meer professionele 

inzet vraagt. Samen kunnen we dat doorbreken, vanuit mensgerichte waarden en via soms nieuwe 

wegen.” 

 

 

Bezoek Verhalenkamer Riel. 



 

 

 

Op maandag 11 juni stapten Marga en Mieke op de fiets om op bezoek te gaan bij de 

Verhalenkamer in Riel. De aanleiding voor dit bezoek was de bijeenkomst ‘Goudkoorts’ waarbij we 

kennismaakten met diverse organisaties uit de gemeente. Bij aankomst zat de groep gezellig in de 

huiskamer van de Leybron aan de koffie met heerlijke eigengemaakte cake van Rina. Simon Segers 

verwelkomde ons en vroeg kort te vertellen wat de Participatieraad is en doet. Iedere 

maandagochtend begint de Verhalenkamer met een rondje ‘nieuws uit Riel’. Vandaag heeft iedere 

aanwezige even het woord gekregen om kort te vertellen waarom ze graag naar de Verhalenkamer 

komen. De antwoorden kwamen eigenlijk allemaal neer op: gezelligheid, buurten, samen een 

activiteit doen. We kregen ook nog huiswerk mee: waarom duurt het zo lang voor ik mijn 

parkeerkaart krijg? De tweede opmerking had betrekking op de herinrichting van de doorgaande 

weg: deze heeft zo weinig op- en afritten voor rolstoelen. 

  

 

 

Gesprek met wijkagenten Jurgen van Herpen en Stijn Timmermans 

 

De wijkagenten van Goirle en Riel hebben op verzoek van de Participatieraad voorlichting gegeven 

over hun werkzaamheden binnen het team Leijdal in Goirle, Riel en de Reeshof. De 

werkzaamheden van de agenten bestaan uit signaleren, preventie en daarnaast strafrechtelijke 

aspecten (o.a. drugs, geweld). Ze werken beide 9 uur per week in Goirle en op dinsdagochtend (9.00 

tot 12.00 uur) is er iemand aanwezig bij het steunpunt in de Thomas van Diessenstraat. 

Er zijn in Goirle geen plekken voor de jeugd. Daardoor verblijven jongeren op verschillende 

plekken en dit wordt als overlast gezien door de buurt. De jongeren wegsturen op de ene plek 

betekent verplaatsing naar een andere plek. Door de gemeente worden vooralsnog geen stappen 

genomen om een geschikte plek aan te bieden. De wijkagenten werken samen met de afdeling 

handhaving van de gemeente. Hier is nog verbetering mogelijk. De handhavers blijken onvoldoende 



 

van informatie voorzien te zijn over achterliggende problematiek bij jongeren en zouden beter 

aangestuurd kunnen worden. Daarnaast zouden ze voor meer uren ingezet kunnen worden. 

Stijn Timmermans werkt als wijkagent jeugd samen met scholengemeenschap de Keyzer en 

jongerencentrum Mainframe. De samenwerking met Mainframe heeft ertoe geleid dat het 

jongerencentrum vaker ’s avonds geopend is, aan ‘straathoekwerk’ doet en voorlichting geeft op 

scholen over bijvoorbeeld vuurwerk of lachgas. 

De wijkagenten hebben verder vragen van de Participatieraad beantwoord over alcohol-  en 

middelengebruik, verwarde personen, huiselijk geweld en buurtbemiddeling. Ten aanzien van het 

alcoholgebruik wordt er gehandeld op excessen en niet op handhaving. Jongerencentrum Mainframe 

had echter tijdens carnaval een strikt deurbeleid, dus in die zin is er wel sprake van preventie. 

Drugsgebruik is tot nu toe niet een groot probleem, maar leeft wel. 

De problemen rondom verwarde personen nemen toe. Dit kost de politie veel tijd. Ze ervaren dat er 

onvoldoende opvang en begeleiding is voor deze mensen vanuit zorginstellingen en weinig toegang 

tot lokale netwerken. 

Het aantal meldingen van huiselijk geweld neemt ook toe, mogelijk door toegenomen 

meldingsbereidheid van slachtoffer en omgeving. Er wordt samengewerkt met het zorg- en 

veiligheidshuis op dit gebied. In Goirle is sinds kort ook buurtbemiddeling opgestart vanuit Tilburg.  

 

 

Aanbesteding Wmo-ondersteuning Hart van Brabant 

 

De gemeente Goirle is, met een aantal regiogemeenten, bezig een aanbesteding voor te bereiden 

voor de inkoop van Wmo-ondersteuning. Het betreft vooral de ‘begeleiding’ en de ‘hulp bij het 

huishouden’. De Participatieraad Goirle is, samen met andere adviesraden, betrokken bij dit 

inkoopproces. 

Een aanbestedingstraject in regionaal verband is een complex proces. De Participatieraad denkt in 

dit proces mee en adviseert vanuit cliëntperspectief: hoe wordt in het inkoopproces zo goed 

mogelijk vorm gegeven aan de wensen van de cliënten? 

In het najaar van 2017 heeft de Participatieraad aan de gemeente een ongevraagd advies uitgebracht 

over de hulp bij het huishouden. In dat advies zijn een aantal aandachtspunten voor de nieuwe 



 

aanbesteding opgenomen. Op dit moment zijn wij met gemeenten en collega adviesraden volop in 

overleg om de wensen van de achterban en de PR zo goed mogelijk in het nieuwe 

aanbestedingsdocument te verwezenlijken. Naar verwachting zullen de contracten met de (nieuwe) 

zorgaanbieders per 1 april 2019 in gaan.  

 

 

 

Regionale bijeenkomst Adviesraden Sociaal Domein 

6 juni organiseerde de Sociale Raad Tilburg een bijeenkomst voor alle adviesraden in het Sociaal 

Domein in de regio Hart van Brabant. Een deel van de bijeenkomst was informatief. Ambtenaren 

van de regio Hart van Brabant informeerden ons over de regionale samenwerking op bestuurlijk 

niveau. Het tweede deel gingen wij met elkaar in gesprek over de vraag hoe wij ons als sociale 

adviesraden willen opstellen m.b.t. de gemeentelijke regionale samenwerking. In de praktijk trekken 

we al veel samen op: het regionaal Jeugdbeleid, waarin we samen geadviseerd hebben in 2017, de 

aanbesteding rondom WMO-begeleiding en momenteel beraden we ons op hoe we onze rol 

innemen rondom het thema ‘beschermd wonen’, waar ook ambtelijk en bestuurlijk regionaal wordt 

samengewerkt. Wij zien een sterke meerwaarde in regionale samenwerking, maar we willen geen 

‘instituut’ worden. In alles blijft centraal staan dat we de stem van de burgers laten horen én dat we 

lokale adviesraden blijven. Hoe kunnen we alles zo organiseren dat het ‘behapbaar’ blijft? 

Vervolgstappen worden momenteel uitgewerkt. Wij houden u op de hoogte. 

 

 

Landelijke bijeenkomst Koepel Adviesraden Sociaal Domein 

 

De Koepel Adviesraden Sociaal Domein hielden 25 mei hun Algemene Ledenvergadering, 

gecombineerd met inspirerende, lerende workshops. Deze organisatie ondersteunt adviesraden bij 

hun functioneren. Dat kan betrekking hebben op onder andere: 

-         het uitvoeren van hun rol, positie en taken; 

-         het onderling verdelen van taken en samenwerken; 

-         het betrekken van de inwoners, en 

-         het onderhouden van de lokale- en regionale netwerken. 



 

Ook het adviseren van- en samenwerken met wethouders, beleidsmedewerkers, de  gemeenteraad en 

politieke partijen van de gemeente hoort hier natuurlijk bij. 

Tijdens de dag was er veel ruimte voor het onderling uitwisselen van ervaringen en inzichten tussen 

gemeentelijke adviesraden. Het ging vooral over vragen zoals: Hoe bereik je je achterban? Hoe 

realiseer je dat zowel de stem van de meerderheid als van de minderheid mee wordt genomen in 

besluitvorming? Wat is er nodig om redzaamheid en participatie te bereiken? Hoe komen we er 

achter wat (kwetsbare) inwoners belangrijk vinden? Wat moet je dan nastreven als uitkomst? Hoe 

vind je uit waar het beleid van de gemeente aan moet voldoen volgens de inwoners? Hoe weten we 

wat er nodig is om onze inwoners zich prettig en plezierig te laten voelen? 

Ook werd er door beleidsmedewerkers van de Koepel uitvoerig stilgestaan bij kennis en eigen 

ervaring over kansen en belemmeringen rondom de Jeugdwet en WMO. Hoe kom je als adviesraad 

het beste in contact met jongeren? 

We hopen dat wij de opgedane kennis en inzichten van deze dag zo veel mogelijk kunnen delen en 

benutten. 

 

 

Afscheid voorzitter, een persoonlijk woord 

Met heel veel plezier, enthousiasme en inzet heb ik de afgelopen jaren mijn rol als voorzitter van de 

Participatieraad Goirle in proberen te vullen. We hebben onze weg gezocht in de materie van het 

sociale domein, in de verbinding met vertegenwoordigers van burgers en cliënten, in de 

samenwerking met ambtenaren, wethouders en de gemeenteraad, in wat wordt er van ons verwacht 

en hoe kunnen we invloed uitoefenen? Het was leuk om te doen, ik heb veel geleerd, veel mensen 

leren kennen, waardering gekregen voor hun (vrijwilligers)werk en de complexiteit hiervan. Maar 

het is ook een heel intensieve vrijwilligersklus gebleken en ik heb meer tijd en aandacht nodig voor 

mijn werk en bedrijf. Een plek waarin ik mensen help om ze aan de hand van wat ze aan talenten in 

huis hebben, terug te brengen in hun kracht wanneer ze uit balans zijn geraakt (door ziekte, conflict, 

verkeerde werk/studiekeuze of wat dan ook). Vandaar dat ik het stokje overdraag. En hebben we 

iets bereikt de afgelopen jaren? Dit zijn de woorden van onze nieuwe voorzitter, Harald Zegers: 

“Ik ben onder de indruk van het solide bouwsel dat mijn collega’s de afgelopen vier jaren wisten 

neer te zetten: een fijne en constructieve samenwerking met de gemeente en betrokken 

belangenpartijen. Goede werkafspraken en toenemende wederzijdse belangstelling. Dit trekt een 

grote wissel op mijn nieuwe rol: hoe houden we al het goede dat is gerealiseerd samen vast, met nog 

meer besef van- en ruimte voor krachtige dialoog? Ik wil deze nog deels verborgen schat verder 

uitgraven. Doe je mee?” 

We hebben veel gedaan en er is nog veel te doen. Nieuwe PR-leden geven een nieuwe impuls. Dit 



 

was mijn laatste bijdrage aan de nieuwsbrieven. Jij, als lezer van de nieuwsbrief bent, op welke 

manier dan ook, betrokken bij het welzijn van de inwoners van onze gemeente. Ik dank jullie allen. 

 

 

 

Nieuwsbrief ontvangen 

Wellicht heeft u deze nieuwsbrief ontvangen via uw netwerk. Wilt u op de hoogte blijven? Meld u 

zich dan aan voor de nieuwsbrief via onze website: www.participatieraadgoirle.nl 

  

Heeft u specifieke vragen of wilt u meedenken met een bepaald onderwerp, stuur dan een mail naar: 

info@participatieraadgoirle.nl of stel de vraag via ons contactformulier op de website. 

  

Op de website kunt u alle adviezen lezen die wij hebben gegeven aan de gemeente. U kunt ons 

jaarverslag en ons jaarplan hierop vinden. Ook ziet u uit welke leden de Participatieraad Goirle 

bestaat. 

.  

  

  

 

Voor vragen kunt u ons direct een email sturen: info@participatieraadgoirle.nl 
 

 

PS. U ontvangt deze mail omdat de Participatieraad samenwerkt met u. 

Wilt u deze Nieuwsbrief toch niet ontvangen? U kunt zich hieronder uitschrijven.  

Ik wil me uitschrijven voor deze nieuwsbrief 
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